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Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
Program modernizacji uchwalony w dniu 12 stycznia 2007 r. z inicjatywy rz¹du Prawa i Sprawiedli-

woœci by³ wielk¹ szans¹ unowoczeœnienia Policji i s³u¿b mundurowych. Dziêki przyznanej kwocie 6,3
miliarda z³ na finansowanie s³u¿b mundurowych w latach 2007–2009 miano dokonywaæ zakupu, wy-
miany i modernizacji wyposa¿enia formacji, podj¹æ siê budowy nowych i poprawy stanu technicznego
u¿ytkowanych obiektów, wzmocniæ motywacyjny system uposa¿eñ funkcjonariuszy poprzez podwy¿-
szenie wskaŸników wielokrotnoœci kwoty bazowej stanowi¹cej przeciêtne uposa¿enie funkcjonariuszy,
a tak¿e podj¹æ dzia³ania maj¹ce na celu zmianê struktury i stanu etatowego formacji polegaj¹c¹ na za-
st¹pieniu czêœci funkcjonariuszy pracownikami cywilnymi.

Dziœ polskie spo³eczeñstwo dobiegaj¹ informacje o podjêtych oszczêdnoœciach na szkoleniu policjan-
tów. Zakupione motory stoj¹ w gara¿ach, notorycznie odwo³ywane s¹ szkolenia szybkiej jazdy, a tak¿e
specjalistyczne kursy wspó³pracy z psami policyjnymi. Psy policyjne czekaj¹ obecnie na oko³o stu piêæ-
dziesiêciu nowo przeszkolonych policjantów. Z przekazanych mi informacji wynika tak¿e, i¿ w szko³ach
policyjnych zlikwidowano ponad czterysta etatów, a w tym roku nast¹pi¹ kolejne ciêcia.

Zdajê sobie sprawê z tego, ¿e wed³ug Komendy G³ównej Policji priorytetem jest bie¿¹ca praca Policji
i trzeba na to znaleŸæ brakuj¹ce dziesi¹tki milionów. Nie mo¿na jednak szukaæ oszczêdnoœci kosztem
wykonywania zadañ z zakresu ochrony obywateli.

Dlatego te¿ zwracam siê do pana ministra z proœb¹ o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania.
1. Czy podjête oszczêdnoœci w zakresie szkolenia funkcjonariuszy nie doprowadz¹ w efekcie do zmar-

notrawienia milionów z³otych przeznaczonych na zakup sprzêtów niezbêdnych do modernizacji s³u¿b
mundurowych?

2. Jaki by³ cel i podstawa zmniejszenia bud¿etu przyjêtego programu modernizacji o prawie 0,5 mi-
liarda z³, a tak¿e wyd³u¿enia czasu jego realizacji o dwa lata?

Z powa¿aniem
Jan Dobrzyñski




